
 

UZNESENIE  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stráža 

zo dňa 30.10.2023 o 17.00 hod.  
 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži na svojom  zasadnutí  prerokovalo: 

 

   1.  Otvorenie, schválenie programu  

   2.  Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 

   3.  Prejednanie verejnej schôdze 

   4.  Diskusia k bodu programu č.3 

   5.  Návrh uznesenia 

   6.  Záver 

 

1.Otvorenie, schválenie programu 

Uznesenie č. 64/2023  

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta Ján Poliak. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži 

A. Schvaľuje 

1. Program rokovania Obecného zastupiteľstva. 

 

Prítomní poslanci: 5  Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

     Poliaková Gabiela, Radočani Dalibor  

Hlasovanie: 

Za:   5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor  

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Uznesenie č. 65/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži: 

A.Určuje: 

 

zapisovateľa:   Eva Guothová 

overovateľov zápisnice: Mgr. Franek Matej,  Dalibor Radočani 

 

Prítomní poslanci:  5  Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

 

 

3. Prejednanie verejnej schôdze 

       Uznesenie č. 66/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži 

A.Berie na vedomie: 

 

1.Správu starostu z verejnej schôdze obce. Väčšina občanov žiadala vyhlásiť  referendum. 

K vyhláseniu referenda je potrebné predložiť  znenie otázky na referendum a petíciu občanov. 

Bez toho Obecné zastupiteľstvo v Stráži nemôže  referendum vyhlásiť. 



Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

 

4. Diskusia k bodu programu č. 3  

Diskusia bola vedená iba k schváleným bodom programu. 

     

     Uznesenie č. 67/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži 

A.Berie na vedomie diskusné príspevky: 

 

Ján Poliak, starosta: 

Pani Poliaková Gabriela na verejnej schôdzi povedala, že  bude financovať referendum o cyklotrase 

v našej obci. Doporučil jej otázku na referendum prejednať s právnikom. 

Pýtal sa či pani Poliaková Gabriela má pripravenú otázku na hlasovanie v referende ohľadom 

cyklotrasy  a či majú petíciu od občanov, ktorá je zo zákona potrebná, nakoľko žiadna petícia  

nebola Obecnému úradu doteraz predložená. 

 

Poliaková Gabriela: 

Pýtala sa právnika na referendum a povedal jej, že to musí riešiť  právnik na ústavné právo. 

Petíciu nemá, ona nie je organizátorkou petície. 

Cyklotrasa vadí všetkým, pýtala sa p. starostu, či bol na správe Malá Fatra. Najhorší úsek je od 

mostu dole. 

Pani Poliaková sa pýtala, či sa niečo urobilo so zimnou údržbou. 

 

Mgr. Franek Matej: 

Pýtal sa či už máme návrh otázky  na referendum. Starosta nemôže byť iniciátorom otázky. 

 

Oznámil  poslancom, že je možnosť vybaviť peniaze na most v rámci  budovania cyklotrasy,  

starosta o tom neinformoval. 

V ďalšej etape sa potom môže od mostu nadol robiť cyklotrasa. 

 

Ján Poliak, starosta: 

Je možnosť žiadať  na most peniaze s cyklotrasou. Sumu, ktorú povedal pán Bobáň za hodinu 

zimnej údržby  nie je pravdivá. Faktúra je zverejnená bola tam nižšia suma. 

 

Bobáň Štefan: 

Nahrávam zasadnutie a budem to púšťať. Ide zima, či máme vyriešenú zimnú údržbu.  

V minulom roku sme platili veľa za hodinu zimnej údržby. 

 

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

 

5. Návrh uznesenia     

Obecné zastupiteľstvo v Stráži 

 

A.Neprijalo žiadne uznesenie: 

 

Nakoľko nebola predložená referendová otázka a petícia občanov v súlade so zákonom. 

Bez toho nie je možné vyhlásiť referendum. 

 



Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

 

6. Záver 

 

Po  prerokovaní všetkých bodov programu  pán starosta Ján Poliak  poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

V Stráži dňa  30.10.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ján Poliak, starosta    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


